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خبار شهرستان ا

برگزاري هفت جلسه كميته برنامه ريزي در هفت 
شهرستان استان البرز

البرز:  عصرآزادی / سرپرستی 
دكتر توحيد ش�يريزاد به همراه 
معاون�ت  هم�كاران  و  مع�اون 
هماهنك�ي برنام�ه و بودج�ه ۷ 
نشس�ت كميته برنام�ه ريزي در 
۷ شهرس�تان اس�تان الب�رز در 
ب�ازه زمان�ي س�ه روزه از تاريخ 

۱۹/۰۴/۱۴۰۳ تا ۲۱/۰۴/۱۴۰۳ را برگزار كردند.
در ۷ نشس��ت كميته برنامه ريزي مبلع ۱۵,۰۰۰ ميليارد ريال اعتبارات اس��تان در س��ال 
۱۴۰۳ در بين شهرس��تان هاي توزيع ش��د كه از اين مبلغ س��هم شهرس��تان كرج ۴ هزارو 
۹۵۷ ميليارد ريال، شهرس��تان ساوجبلاغ ۲ هزارو ۲۸۴ ميليارد ريال، شهرستان اشتهارد ۲ 
هزار و ۷۹ ميليارد ريال، شهرس��تان چهارباغ ۹۷۵ ميليارد ريال، شهرس��تان طالقان ۲ هزار 
و ۳۱۵ ميليارد ريال، شهرس��تان فرديس ۱ هزار و ۴۸۹ ميليارد ريال، شهرس��تان نظر آباد 
۱ ه��زار و ۶۸۴ ميليارد ري��ال خواهد بود.ضمنا به ميزان هر نماين��ده در هر حوزه انتخابي 
مبلغ ۳۰۰ ميليار ريال بصورت توزيع نش��ده در اختيار شهرس��تان ها آن حوزه انتخابيه قرار 

گرفته است.
رئيس س��ازمان مديريت و برنامه ريزي اس��تان البرز بيان داشتند: اعتبارات تملك دارايي 
استان البرز در سال ۱۴۰۲ به ميزان۱۵ هزار ميليارد ريال بود كه امسال به ۳۰ هزار ميليارد 
ريال افزايش يافته و اين استان رتبه سوم كشور را در ميزان رشد اعتبارات كسب كرده است.

همچنين اعتبارات هزينه اي اس��تان البرز در س��ال گذشته ۸۰۰۰ ميليارد ريال بود كه اين 
رقم درسال جاري به ۱۰.۷ هزار ميليارد ريال افزايش يافته و رتبه ششم كشور را در ميزان 
رش��د اعتبارات كس��ب كرده است.لازم به ذكر است استان البرز از نظر ميزان رشد اعتبارات 
عمراني نيز در رتبه ششم كشور قرار دارد.ايشان بيان داشتند: بر اساس قانون بودجه، سهم 

اين استان در مولدسازي دارايي هاي دولت يك هزار ميليارد ريال لحاظ شده است.

اجرای موثر طرح های آبخيزداری و آبخوانداری با 
حضور مستمر متخصصان و كارشناسان در استان البرز

عصرآزادی / سرپرس�تی البرز : نشس�ت 
هم انديش�ی با حضور اصغ�ر بيات مديركل 
اداره مناب�ع طبيع�ی و آبخيزداری اس�تان 
الب�رز، علی ش�هبازی مع�اون آبخيزداری، 
متخصصان، كارشناسان و دست اندركاران 
اجرای عمليات آبخيزداری و آبخوانداری در 

سالن جلسات اين اداره كل برگزار گرديد.
 در ابتدای اين نشس��ت اصغر بيات بيان كرد: 
واژه آبخيزداری يك كليدواژه مهم و پيش��گيرانه 

در امر مديريت بحران اس��ت و می توان عنوان كرد آبخيزداری از طرفی موجب حفظ منابع 
آب و خاک می ش��ود و از طرف ديگر با ايجاد موانع باعث كاهش خس��ارات ناشی از سيلاب 
می گردد. در ادامه اين مقام مس��ئول اعلام كرد:  تعداد حوضه های آبخيز در اس��تان البرز 
ش��امل ۷۰ حوضه آبخيز كوچك و بزرگ اس��ت. كليه رواناب های حاص��ل از بارش باران با 
شدت های مختلف و جريان های حاصل از ذوب برف همراه با بار ناخالص و آوردهای رسوبی 
محصول فرآيندهای مختلف و متنوع فرسايش، توسط رودخانه های موجود در اين حوضه ها 
حمل و در نهايت در رودخانه های بزرگ كرج، طالقان رود و رودش��ور تخليه می شود. از اين 
رو، حف��ظ مناب��ع آب و خاک و بهره برداري صحيح از اين مناب��ع حياتي با توجه به افزايش 
روز افزون جمعيت اس��تان البرز و لزوم تأمين غذا بيش از پيش داراي اهميت مي باش��د. در 
ادامه علی ش��هبازی، به اين نکته اش��اره كرد مبحث كنترل س��يلاب و فرسايش رسوب در 
استان البرز به دليل قرار گرفتن جوامع شهری در پايين دست حوضه های آبخيز از اهميت 
بالاي��ی برخوردار اس��ت؛ از اين رو، وی تلاش هر چه بيش��تر جهت اج��رای دقيق و پايش 
مس��تمر بر اجرای اقدامات آبخيزداری را در دس��تور كار خود قرار داده اس��ت. در پايان اين 
نشس��ت هم انديش��ی مقرر گرديد هماهنگی و همکاری هر چه بيشتر و مستمر كارشناسان 
و متخصص��ان آبخي��زداری و آبخوانداری در اين اداره كل جه��ت اجرای دقيق و باكيفيت و 

راندمان پروژه های آبخيزداری صورت پذيرد.

معاون محیط زیست و خدمات شهری شهرداری اصفهان خبر داد:

موفقيت شهرداری اصفهان در توليد ۲.۴ مگاوات 
انرژی پاک با ۱۰۰ ميليارد تومان اعتبار

عص�رآزادی / سرپرس�تی اصفه�ان : مع�اون محيط زيس�ت و خدمات ش�هری 
شهرداری اصفهان از موفقيت شهرداری اصفهان در توليد ۲.۴ مگاوات انرژی پاک 

با ۱۰۰ ميليارد تومان اعتبار خبر داد.
مهدی بقايی در »آيين تحقق توليد ۱۰ درصد از برق مصرفی شهرداری اصفهان از طريق 
انرژی خورشيدی« و در جمع اصحاب رسانه با اعلام اين خبر گفت: شهرداری در نظر دارد 
تا سال ۱۴۱۰ كل برق مصرفی خود را از طريق انرژی خورشيدی تامين كند و   در اين راستا، 

تاكنون موفق به تامين ۲.۴ مگاوات انرژی پاک با ۱۰۰ ميليارد تومان اعتبار شده است.
وی با بيان اينکه در پايان سال جاری به  توليد ۲۰ درصد برق مصرفی شهرداری از طريق 
انرژی خورش��يدی می رسيم، افزود: خوش��بختانه چه در زمينه تامين بودجه و چه در عمل 
تاكن��ون طبق برنامه حركت كرده ايم. معاون محيط زيس��ت و خدمات ش��هری ش��هرداری 
اصفه��ان خاطرنش��ان كرد: اصفهان ح��دود ۳۳۰ روز آفتابی با پنج س��اعت تابش دارد و از 
ظرفيت بس��يار مناسبی برای اجرای طرح "شهر خورشيدی" برخوردار است كه اميدواريم با 

كمك ساير نهادها بتوانيم اين طرح را اجرا كنيم.
توليد انرژی های پاک، گامی در مسير توسعه پايدار كشور

مديرعامل ش��ركت توزيع برق شهرس��تان اصفهان نيز ناترازی تولي��د و مصرف برق را از 
مشکلات فعلی كشور دانست و اظهاركرد: برای مديريت اين وضعيت، احداث نيروگاه جديد 

راهکار درستی از حيث زيست محيطی نيست و بايد به دنبال روش های جديدی باشيم.
مهرداد دادخواه ادامه داد: از مهم ترين راهکارهای توليد برق، استفاده از انرژی خورشيدی 

است و شهرداری اصفهان در اين مسير پيشگام بوده و گام های موثری برداشته است.
وی تاكيد كرد: ش��هرداری می تواند در درازمدت از طريق س��رمايه گذاری در حوزه توليد 
انرژی ه��ای پاک، هم برای خود و هم برای ش��هر درآمدزايی ايج��اد كند كه اين گام موثر و  

ارزشمندی در حوزه توسعه پايدار به شمار می رود.

معاون استاندار:

  سيستان و بلوچستان در توليد مرغ گوشتی
 به خودكفايی رسيده است 

عصرآزادی / سرپرستی زاهدان :عطاء الله ذورقی- سيستان و بلوچستان- معاون 
هماهنگی امور عمرانی اس�تاندار سيس�تان و بلوچستان ضمن تقدير از هم افزايی 
همه مديران دس�تگاههای اجرايی بيان كرد: با تس�هيل در فرآيند صدور مجوزها، 
رف�ع موان�ع تولي�د و تأمين زيرس�اخت های عمرانی م�ورد نياز س�رمايه گذاران، 

سيستان و بلوچستان در توليد مرغ گوشتی به خودكفايی رسيده است. 
 منصور بيجار در جلس��ه كارگروه امور زيربنايی استان اظهار داشت: در سال های گذشته 
مرغ مورد نياز مردم از طريق اس��تان های همجوار تامين می ش��د كه همواره با مش��کلاتی 
مواج��ه بود اما با مجموعه اقدامات و پيگيری های بعمل آمده؛ اكنون مرغ گوش��تی مصرف 
مردم در اس��تان توليد می ش��ود.وی با توجه به مباحث مطرح شده در جلسه افزود: مطابق 
قانون، اختيارات مربوط به بررس��ی و ارائه س��از و كارهای لازم برای انجام وظايف مرتبط با 
اجرای آيين نامه اس��تفاده از اراضی، احداث بنا و تأسيس��ات در خارج از حريم ش��هر ها و 

محدوده روستاها به كارگروه تخصصی امور زيربنايی واگذار شده است.
معاون  هماهنگی  امور عمرانی اس��تاندار سيس��تان و بلوچس��تان خاطرنشان كرد: با اتخاذ 
تصميمات لازم در اس��تان نه تنها زمان پاس��خگويی مديريت می ش��ود بلکه متقاضيان به 

راحتی می توانند در استان درخواستهای خود را پيگيری نمايند.

خبر

تفاه�م نامه اس�تفاده از ه�وش مصنوعی در 
مديري�ت تامين و توزيع آب كلان ش�هر تبريز 
امروز بين ستاد توسعه اقتصاد دانش بنيان آب، 
اقليم و محيط زيست، استانداری و شركت های 
آب منطقه ای و آبفای آذربايجان ش�رقی امضا 

شد.
معاون هماهنگی امور عمرانی استانداری آذربايجان 
ش��رقی در آيي��ن امض��ای اي��ن تفاهم نام��ه گفت: 
آذربايجان ش��رقی يکی از اس��تان های دارای تتش 
آبی می باشد، به طوری كه در هشت شهر استان اين 

مشکل وجود دارد.
جبارعلی ذاكری به دلايل بروز اين وضعيت اش��اره 
كرد و افزود: قرار بود طرح انتقال آب ارس به كلانشهر 
تبريز در س��ال ۱۴۰۱ به اتمام برس��د كه متاس��فانه 
اي��ن اتفاق نيفتاد و در حال حاضر س��عی می كنيم با 
اس��تفاده از ظرفيت مولد سازی اجرای پروژه را ادامه 
دهيم تا در س��ال های آتی با مش��کل تامين آب در 

شهر تبريز روبرو نشويم.
ذاكری ادامه داد: س��ال گذش��ته به دليل خش��ك 
شدن سد نهند، تامين آب شرب بخشی از شهر تبريز 
با مش��کل جدی مواجه شد و مجبور شديم آب را از 

جنوب به سمت شمال شهر پمپاژ كنيم.
وی گفت: تمام اين اتفاقات باعث ش��د ش��بکه آب 
ش��رب تبريز بازطراحی ش��ده و تکميل رينگ های 

جنوبی و شرقی در دستور كار قرار گيرد.
معاون هماهنگی امور عمرانی استانداری آذربايجان 
شرقی افزود: امسال س��د نهند به واسطه بارش های 
خ��وب، ب��ا تمام ظرفيت پ��ر اس��ت و از فروردين ها 

برداشت آب شروع شده است.
ذاك��ری ادام��ه داد: گام دوم��ی ك��ه در برنام��ه 
مديريت آب اس��تان قرار داده اي��م، كاهش هدر رفت 
آب و كاه��ش حوادث مربوط به اين حوزه اس��ت كه 

اميدواريم با هوشمند سازی، مديريت آب شهر تبريز 
روان تر شده و در سال های بعدی با مشکلات مشابه 

مواجه نشويم.
وی ب��ا تاكيد بر اينکه آذربايجان ش��رقی در حوزه 
صنعت پيش��رو بوده و ۹۲ درصد اقتصاد اس��تان در 
دست بخش خصوصی است، گفت: اميدواريم با پياده 
س��ازی هوش مصنوعی در حوزه آب اس��تان، بخش 
صنعت نيز در اين حوزه فعال تر ش��ده و  نقش خود 

را ايفا كند.
س��يد محمد مهدی نوربخش، دبير س��تاد توسعه 
اقتصاد دانش بنيان آب،اقليم و محيط زيست معاونت 
علمی، فناوری و اقتصاد دانش بنيان رياست جمهوری 
نيز در اين آيين گفت: يکی از ماموريت های اين ستاد 

هوشمند سازی شبکه های آب شهری است.

وی افزود: يکی از اولويت های كاری ما همکاری با 
شركت های آب و فاضلاب كشور در راستای هوشمند 

سازی شبکه آب شرب شهری است. 
نوربخش تاكيد كرد: يکی از موضوعات اساس��ی و 
گلوگاهی كش��ور در چند س��ال اخير، ناترازی آب و 

انرژی بوده است.
دبير ستاد توس��عه اقتصاد دانش بنيان آب،اقليم و 
محيط زيست معاونت علمی، فناوری و اقتصاد دانش 
بنيان رياست جمهوری گفت: در اين ارتباط استفاده 
از ظرفيت ش��ركت های دانش بني��ان برای حل اين 
مساله در دستور كار معاونت علمی، فناوری و اقتصاد 

دانش بنيان رياست جمهوری قرار گرفته است.
وی ادامه داد: س��تاد توس��عه اقتص��اد دانش بنيان 
آب، اقليم و محيط زيس��ت سعی كرده فناوری های 

مختلف را در زندگی روزمره  مردم و كار دستگاه های 
اجرايی نهادينه كند.

نوربخ��ش افزود: يکی از اين فناوری ها هوش��مند 
سازی ش��بکه های توزيع آب شهری از طريق نصب 
سخت افزارهای مختلف و نهايتا توسعه نرم افزارهايی 

در اين حوزه است.
وی در پايان گفت: امروز بين ش��ركت بهپويان كه 
يکی از ش��ركت های پيش��رو در اين زمينه اس��ت و 
آذربايجان ش��رقی تفاهمنامه ای به امضاء رس��يد كه 
قرار اس��ت با اجرای هوش��مند س��ازی در شبکه آب 
ش��رب تبريز، مديريت فش��ار، كاهش تلفات، كاهش 
نشتی ها و پايداری شبکه در شرايط مختلف اجرايی 

شود.
محمد بيگ، مديركل پدافند غيرعامل اس��تانداری 
آذربايجان ش��رقی نيز در اين آيي��ن گفت: اين طرح 
راهبری هوشمندانه در راس��تای مقابله با تهديدات، 

پيشگيری از حوادث و تسهيل مديريت  است.
وی افزود: در ح��ال حاضر هوش مصنوعی در دنيا 

تمام معادلات را متحول و دگرگون كرده است.
مديركل پدافن��د غيرعامل اس��تانداری آذربايجان 
ش��رقی تاكيد ك��رد: دولت س��يزدهم، )دولت رئيس 
جمهور شهيد( در عمل ثابت كرد كه قائل به مديريت 

هوشمند و مبتنی بر علوم روز دنيا بوده است.
بي��گ ادامه داد: ط��رح مديريت هوش��مند تامين 
و توزيع آب كلانش��هر تبريز يک��ی از خدمات دولت 
رئيس جمهور شهيد برای ارتقای  آرامش و آسايش و 

امنيت مردم تبريز خواهد بود.
وی افزود: با اجرای اين طرح و مديريت هوش��مند 
از هدر رفت آب به مقدار چش��مگيری جلوگيری و با 
تحلي��ل رفتار مصرف و ش��رايط آب و هوايی، بحران 
های آبی مش��خص و راه��کار هوش��مندانه بصورت 

خودكار تصميم گيری و اجرا خواهد شد.

 عصرآزادی / سرپرس�تی كرمانش�اه : توزيع نيروی برق استان 
كرمانش�اه بعنوان اولين استان و برای باراول دركشور، خودرو دنا 
پلاس اتوماتيک به مش�ترک خوش مص�رف اهدا كرد.  به گزارش 
روابط عمومی ش�ركت توزيع نيروی برق اس�تان كرمانشاه؛  طی 
مراس�می با حضور اس�تاندار كرمانش�اه و مع�اون اقتصادی وی، 
مدي�ران صنعت آب و برق اس�تان و اصحاب رس�انه ب�ه ميزبانی 
ش�ركت توزيع نيروی برق اس�تان كرمانش�اه، جاي�زه خودرو دنا 
پلاس اتوماتيک به برنده خوش شانس صحنه ای اهدا گرديد.  اين 
خ�ودرو به جهت اجرای برنامه های مديريت مصرف برق در بخش 
خانگی بود كه آقای پيمان قهرمانی با ش�ركت در پويش با انرژی 
و كاهش ۱۵ درصدی مصرف برق خود توانست برنده خودروی دنا 

پلاس اتوماتيک شود. 
در اين مراس��م مهندس مرادی مديرعامل ش��ركت توزيع نيروی برق 
اس��تان كرمانشاه با اش��اره به همکاری بس��يار خوب مشتركين استان با 

صنعت برق اظهار داش��ت: علاوه بر پاداش های سال گذشته تعداد ۳۰۰ 
خودرو اتوماتيك و صدها جايزه ۱۰۰ ميليون تومانی و لوازم برقی در نظر 
گرفته ش��ده است كه به مشتركين خوش مصرف كه بتوانند مصرف برق 
خود را نسبت به سال گذشته حداقل ۱۵ درصد كاهش دهند تعلق خواهد 
گرفت. دكتر صحرايی استاندار كرمانشاه نيز ضمن تبريك به آقای پيمان 
قهرمانی مشترک خوش مصرف كرمانشاهی اظهار داشت: مشتركين عزيز 
ب��ا رعاي��ت مديريت مصرف بهينه برق علاوه ب��ر كاهش هزينه های برق 
مصرفی خود به حفظ س��رمايه های ملی كش��ور كمك كنند و همچنين 

می توانند از پاداش های صنعت برق بهره مند شوند. 
در پايان اين مراس��م پيمان قهرمانی برن��ده جايزه خودرو گفت: از ۱۵ 
ارديبهشت ماه سال جاری از طريق فضای مجازی با پويش با انرژی مطلع 
ش��دم وعلاوه بر اينکه در سال گذشته مصرف خود را كاهش داده بوديم 
امسال نيز مصرف خود را نسبت به سال قبل ۱۵ درصد كاهش داديم كه 

به لطف خدا برنده اين جايزه شدم.

اهدای خودرو دنا پلاس اتوماتیک به مشترک خوش مصرف کرمانشاهی درپویش با انرژی

عصرآزادی / سرپرس�تی س�نندج :   شهردار 
س�نندج گف�ت: ۴8 هكتار زمين ب�رای احداث 
ش�هرک صنف�ی و انتق�ال صنوف آلاين�ده در 
س�نندج اختص�اص يافته و دنب�ال افزايش آن 

هستيم.
 س��يدانور رش��يدی ش��هردار س��نندج در مراسم 
اختتامي��ه هفت��اد و دومين اجلاس رس��می مجمع 
مش��ورتی روسای شوراها اس��لامی مراكز استان های 
كش��ور كه در مجتمع فرهنگی ش��هرداری س��نندج 
برگزار ش��د، اظهار كرد: سنندج شهر خلاق موسيقی 
جهان، ش��هر مسجد و مناره، ش��هر هنرمندان و نام 
آوران ب��زرگ اس��ت و بن��ده به عنوان كس��ی كه در 
پارلمان محلی چندين دوره حضور داش��ته و الان در 
جايگاه اجرايی قرار گرفته ام س��عی كردم بسياری از 
برنام��ه ها را كه به عنوان دغدغه در ش��وراهای دوره 
های قبل و اين دوره مطرح شده دنبال و زمينه تحقق 

و عملياتی كردن آن را فراهم سازم.
 شهردار سنندج تصريح كرد: ۴۸ هکتار زمين برای 
احداث ش��هرک صنفی و انتقال صن��وف آلاينده در 
س��نندج اختصاص يافته دنبال افزايش آن هستيم تا 

صنوف آلاينده را به اين نقطه انتقال دهيم.
 رش��يدی عنوان كرد: س��ال گذش��ته در مجموعه 
شهرداری سنندج با همراهی خوب شوراها و همدلی 
و نگاه ويژه استاندار سختکوش و معاونين همراه شان 
توانس��تيم در راس��تای خدم��ت به مردم و كس��ب 

رضايتمندی آنها گام های خوبی برداريم.

 وی عنوان ك��رد: بيش از يك ميليون و ۵۶۰ هزار 
متر مربع آسفالت و بيش از ۱۸۰ هزار مترمربع پياده 
راه سازی در شهر سنندج طی سال گذشته انجام شد 

و اين روند با قدرت امسال نيز در حال انجام است.
 شهردار س��نندج در ادامه با بيان اينکه شهرداری 
الکترونيك در شهرداری سنندج انجام شده و مردم در 
حال استفاده آن هستند، عنوان كرد: پروژه شهرداری 
الکتروني��ك به ص��ورت ۱۰۰ درصدی انجام ش��ده و 
همگام سازی و به روز رس��انی اقدامات در شهرداری 
الکتروني��ك جزو اولويت ما بود كه اس��تارت آن زده 

شده است.
 به گفته ش��هردار سنندج، در همه شاخص ها روند 
رو به رش��د داشته ايم، روكش آسفالت، توجه به نقاط 
حاشيه، بوستان های بزرگ و كوچك مقياس، معابر و 

غيره گام های توسعه ای خوبی برداشته شده است.
 رشيدی با اش��اره به اجرا و بهره برداری از چندين 
پارک بزرگ و كوچك مقياس در س��طح شهر، افزود: 
اج��رای پارک های ۳۶ هکتاری پيرچنار، ۲۰ هکتاری 
نيشتمان و سه هکتاری نايسر و۲۰ پارک درون محلی 
را از اقدام��ات مديريت ش��هری برای افزايش س��رانه 
فضای سبز در سال جاری است. وی خاطرنشان كرد: 
در راستا رفع مشکلات ترافيکی، تقاطع غير همسطح 
محمدی، بلوار ۲۴ متری توس نوذر امس��ال در حال 
اجراس��ت و اميدواريم هرچه زودتر شاهد تکميل آنها 

تا پايان سال عمرانی باشيم.
شهردار سنندج افزود: با تجاربی كه از دوره شورايی 

داشتيم توانستيم گام های توسعه ای خوبی در صحنه 
اجرا برداريم البته ادعا نداريم همه كارها انجام ش��ده 
اس��ت؛ اما ادعا می كنيم هرچه در توان داش��ته ايم را 
در طبق اخلاص گذاش��ته و اي��ن روند را با گام های 
جهادی ب��ا بهره گيری از تم��ام ظرفيت های موجود 
ب��ه ويژه نيروی انس��انی پر ت��لاش و متخصص ادامه 

خواهيم داد.
 رش��يدی با بيان اينکه طی ۱۱ س��ال گذشته يك 
دستگاه اتوبوس به حمل و نقل عمومی شهر سنندج 
اضافه نشده اس��ت به اقدامات انجام شده در راستای 
نوسازی ناوگان اتوبوسرانی سنندج اشاره كرد و گفت: 
در س��ال ۹۱ ش��هر با بيش از ۱۸۰ دستگاه اتوبوس 
اداره می ش��د الان شهر با ۲۰ دس��تگاه اتوبوس اداره 

می شود.
 وی خاطرنش��ان كرد: نوس��ازی ناوگان حمل نقل 
شهری به عنوان يك ضرورت مهم در اين دوره مورد 

توجه قرار گرفت و با تلاش های انجام شده در شرايط 
بد اقتصادی توانس��تيم سهم شهرداری را برای خريد 
۲۰ دستگاه را پرداخت كنيم اما تاكنون تحويل داده 
نش��ده است. شهردار سنندج اضافه كرد: در قالب اين 
برنامه ۲۳۰ دستگاه تاكسی در شهر سنندج از اواخر 

بهمن سال ۱۴۰۱ تاكنون نوسازی شده است.
 رش��يدی اضاف��ه كرد: ب��ا اقدام��ات حقوقی مؤثر 
مجموع��ه اداره حقوق��ی ش��هرداری س��نندج و ب��ا 
همراهی دس��تگاه قضا در راستای احقاق حقوق عامه 
و بيت الم��ال هزار ميليارد تومان حکم قضايی به نفع 

شهرداری صادر شد.
 وی به برگزاری همايش سرمايه گذاری در سنندج 
ه��م گري��زی زد و گفت: رونمايی از ۶ ه��زار ميليارد 
تومان پروژه ها سرمايه گذاری كه با نگاه كارشناسی و 
با توجه به ظرفيت های شهر سنندج تدوين شده است 

به زودی انجام خواهد شد.
 ش��هردار سنندج اضافه كرد: معتقديم شهر را همه 
با هم بايد بس��ازيم در راستای تحقق اهداف و توسعه 
ش��هر نگاه به همراهی و همدل��ی و حضور نخبگان و 
فرهيختگان داريم و استفاده از اين ظرفيت را همواره 

مورد تاكيد و توجه قرار داده ايم.
وی با اشاره به اينکه سال مشاركت مردم در جهش 
توليد است، گفت: اين جهش توليد فقط به توليدات 
در بخش صنعت خلاصه نمی شود اين جهش بايد در 
حوزه فرهنگ و غيره بايد ش��کل بگيرد همه با هم در 

اين راستا بايد پای كار باشيم.

اختصاص 48 هکتار زمین برای احداث شهرک صنوف آلاینده در سنندج

ورود هوش مصنوعی برای مديريت تامين و توزيع آب شرب كلانشهر تبريز

 عمليات اجرايی و عمرانی ايستگاه شماره ۵ خط دوم مترو
)قره آغاج( سرعت گرفت

امام جمعه تبریز: 

دولت ها بايد هموار كننده مسير توسعه اقتصادی باشند

مديرعامل سازمان حمل و نقل ريلی شهرداری تبريز در 
بازديد ميدانی و جلس�ه كارگاهی ايس�تگاه شماره ۵ خط 
دوم مترو از تسريع عمليات اجرايی اين ايستگاه و فعاليت 

شبانه روزی در سه شيفت كاری خبر داد.
يعقوب وحيدكيا با اش��اره به برنامه زمانبندی و نصب روز شمار 
در اين ايس��تگاه تاكيد كرد: مطابق زمانبندی مقرر ش��ده تا اين 
ايس��تگاه به همراه ساير ايس��تگاه های فاز اول خط ۲ تا شهريور 
۱۴۰۴ ب��ه بهره ب��رداری برس��د.وی افزود: برای تحق��ق اين مهم 
اكيپ های اجرايی در س��ه شيفت كاری به صورت شبانه روزی در 
فعاليت هستند و مجموعه متروی تبريز و كارگاه های آن بدون تعطيلی مشغول كار هستند.وحيدكيا ادامه داد: 
آرماتوربندی و بتن ريزی ديواره های سکوی مسافری ) ضلع شرقی و غربی( در حال انجام است و مستمرا پيگير 
هس��تيم تا مطابق زمانبندی در موعد مقرر عمليات اجرايی ايس��تگاه قر آغاج به اتمام برسد.وی افزود: مسلم 
است ساخت مترو سيستم در هر شهری با مشکلاتی مواجه است، مديريت شهری فعلی و پيگيری های مستمر 
باعث ش��د تا بس��ياری از مشکلات پيش روی پروژه مرتفع شود و اولويت اصلی ما در حال حاضر آماده سازی 
بسترهای لازم برای گشايش شريان اصلی شهر جهت تسهيل تردد شهروندان است.مديرعامل سازمان حمل 
و نقل ريلی ش��هرداری تبريز تصريح كرد: با آماده كردن اين بس��ترها ادامه فعاليت در زيرزمين تا اتمام پروژه 
تداوم خواهد داش��ت و موانعی كه برای اصناف و كس��به پيرامون ايستگاه به وجود آمده مرتفع خواهد شد.به 
گزارش ايس��نا و به نقل از روابط عمومی ش��هرداری تبريز، خط ۲ متروی تبريز به طول ۴/۲۲ كيلومتر با ۲۰ 
ايستگاه در سه فاز طراحی شده كه فاز اول آن به طول ۱۰ كيلومتر از ) قراملك تا دانشسرا( مطابق زمانبندی 

اعلامی و در صورت تامين منابع مالی در نيمه اول سال ۱۴۰۴ به بهره برداری خواهد رسيد.

نماين�ده ولی فقي�ه در آذربايجان ش�رقی و امام جمعه 
تبريز گفت: اقتصاد كشور نبايد دولتی باشد، بلكه دولت ها 
بايد همواركننده مسير توسعه اقتصادی باشند و امور را به 

دست بخش خصوصی بسپارند.
به گ��زارش روز جمعه ايرنا از رواب��ط عمومی اداره كل صمت 
آذربايجان ش��رقی، حجت الاسلام و المس��لمين احمد مطهری 
اصل در ديدار اعضای ش��ورای هم خانواده صمت اس��تان با وی، 
اظه��ار ك��رد: تحريم اقتص��ادی آخرين گزينه دش��منان بعد از 
گزينه های نظامی، ترور و ناامنی اس��ت ك��ه با همکاری دولت و 

بخش خصوصی و مشاركت مردم در رونق توليد، می توان با اين تحريم ها مقابله كرد.
وی با اش��اره به موقعيت و اثرگذاری اس��تان در مقوله های سياس��ی و اقتصادی كش��ور، گفت: اميدواريم با 

همدلی و تلاش مسئولان و مردم شاهد رونق روزافزون صنعت، معدن و تجارت در استان باشيم.
مطهری اصل با بيان اينکه بشر به عنوان خليفه الله وظيفه دارد با استفاده و بهره مندی از نعمات الهی برای 
زندگی بهتر و آبادی استفاده كند، اظهار كرد: انسان به عنوان مخلوق الهی در ادامه حيات و در قامت خالق با 

كار و تلاش و بهره گيری از نعمت های الهی، تمدن های انسان ساز را بنا خواهد كرد.
وی با اش��اره به اينکه انس��ان های اهل كار و عمل هميشه در حال پيش��رفت هستند، علما و دانشمندان را 
نمونه ای از اين انس��ان ها دانس��ت و افزود: تضعيف فرهنگ كار و تلاش، هدف دش��منان است و بايد به شکل 

دقيق از آن مراقبت كرد.
در اين ديدار، اعضای ش��ورای هم خانواده صمت آذربايجان ش��رقی به بيان نقطه نظرات و ديدگاه های خود 

در مورد توسعه صنعت در استان پرداختند.
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